
PROTOKÓŁ Nr 3/19 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 24 maja 2019 roku 

 
W dniu 24 maja 2019 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Krzykwa – Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

5. Pan Tadeusz Łanczkowski – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Sławomir Przekop – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Szyszkowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

5. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

6. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont - Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał wszystkich 

zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wiżajny ze Stowarzyszenia 

„Euroregion Niemen”. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/182/18 z dnia 29 maja 

2018 r. w sprawie ustalenia zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w szkołach, a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
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godzin zajęć logopedy, psychologa, pedagoga i doradcy zawodowego, zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wiżajny oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wiżajny na lata 2019 –2029. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy. 

10. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, sprawozdania finansowego za 

2018 rok. 

11. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski.  

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za 

oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 15 głosów, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Wiżajny ze Stowarzyszenia „Euroregion Niemen”. 

  Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – chciałbym wystąpić ze Stowarzyszenia 

„Euroregion Niemen”, gdyż Gmina Wiżajny płaci za członkowstwo 2500 ,- zł za rok, a nie mamy z tego 

żadnych korzyści.  

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/182/18 z dnia 29 maja 2018 r. w sprawie 

ustalenia zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach, 

a także określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedy, psychologa, pedagoga 

i doradcy zawodowego, zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że ostatnio podejmowana uchwała 

w tej sprawie ulegnie zmianie tylko w punkcie dotyczącym pensum, w którym Dyrektor Szkoły 

Podstawowej od nowego roku będzie miała 5 godzin. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 
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Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Wiżajny oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – podejmuje kroki, żeby dwie linie były 

obsługiwane przez przewoźnika autobusowego  tj. Mierkinie – Wiżajny oraz wokół jeziora Wiżajny na 

zasadzie biletów miesięcznych. Koszt biletów  w wysokości 51% ponosi Urząd Gminy , a  49% Urząd 

Marszałkowski. W związku z tym musimy doprojektować dwa przystanki. Będzie brana pod uwagę 

firma, która będzie tańsza. Jeśli chodzi o kierowców to będą nimi Pan Michałowski i Pan Tylenda. Pan 

Stankiewicz jest u nas na umowie zleceniu, więc przejdzie do innej firmy, ale będzie jeździł na naszych 

drogach. Na pewno słyszeli Państwo, że skradziono nam autobus szkolny, którym jeździł Pan Tylenda. 

Autobus jest ubezpieczony. Wszystkie dokumenty posiadamy bez dowodu rejestracyjnego. Kierowca 

twierdzi, że najprawdopodobniej nie było dowodu w samochodzie. Szkoda została zgłoszona do firmy 

ubezpieczeniowej i czekamy na dalszy rozwój sprawy. Cały czas szukamy może ten autobus się znajdzie. 

Nie musimy zwracać do budżetu Państwa kwoty w wysokości 130 000,-zł za dofinansowanie zakupu tego 

autobusu. Czekamy na odszkodowanie i wtedy zakupimy nowy autobus. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont 

przedstawiła wszystkie zmiany budżetu na 2019 rok.  

1. Zwiększono dochody majątkowe w wysokości - 50 000,- refundacja wydatków ze środków 

    budżetu  UE za wykonaną inwestycję w 2018 roku pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej  

    przy hali sportowej i Szkole Podstawowej w Wiżajnach”. 

2. Zwiększono dochody z wpływów z różnych opłat oraz odsetek od nieterminowych wpłat  

    podatków i opłat lokalnych ogółem - 1 617,- zł. 

3. W dziale gospodarka mieszkaniowa przeniesiono plan dochodów pomiędzy paragrafami  

    w kwocie - 158,- zł. 

4. Zwiększono plan wydatków inwestycyjnych w wysokości - 50 000,- zł: 

    - na przygotowanie projektu dotyczącego modernizacji budynku na potrzeby biblioteki - 20 000 zł, 

    - przygotowanie projektu na wykonanie placu zabaw oraz siłowni w terenie - 9 000,- zł, 

    - korekta projektu na modernizację oczyszczalni ścieków - 8 000,- zł, 

   - wydatki  w zakresie przebudowy dróg - 13 000,- zł. 

5. Wprowadzono wydatki na dotację dla policji  - 2 500,- zł. 

6. Zmniejszono wydatki bieżące w dziale administracja publiczna - 1 041,- zł. 

7. W dziale ochrona zdrowia zwiększono wydatki w wysokości - 10 345,- zł /niewykorzystane  

    środki w 2018 roku w zakresie przeciwdziałanie alkoholizmowi/. 

8. W rozdziale gospodarka odpadami zwiększono plan wydatków o kwotę - 4 839,- zł   

    /niewykorzystane środki wynikające z rozliczenia w zakresie odpadów komunalnych z lat  

    ubiegłych/. 

9. Na zwiększenie wydatków bieżących zawartych w punkcie 6 i 7 angażuje się wolne środki  

    z lat ubiegłych w wysokości - 12 265 zł oraz zmniejszono plan wydatków w dziale gospodarka 

    komunalna pozostała działalność - 2 919,-zł. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 
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Do p-ktu 8 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wiżajny na lata 2019 –2029. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont wyjaśniła, że zmiany w WPF Gminy Wiżajny na lata 

2019-2029 są ściśle związane ze zmianami w budżecie gminy. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że zgodnie z art. 28 aa ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, Wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia Radzie Gminy 

raport o stanie Gminy, który obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku poprzednim,  

w szczególności realizację polityk, programów, strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego.   

Następnie po przeprowadzeniu debaty nad Raportem o stanie Gminy Wiżajny za rok 2018 udziela się 

wotum zaufania Wójtowi Gminy. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Analiza sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, sprawozdania finansowego za 2018 rok. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont poinformowała, że Radni zostali zapoznani ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, a teraz chce zapoznać ze sprawozdaniem 

finansowym za 2018 rok. Podkreśla, że na sprawozdanie finansowe składają się najważniejsze bilanse za 

poprzedni rok. Dodała, że przedłożone sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 rok dla RIO zostało 

zaopiniowane pozytywnie.  

 Członkowie Komisji Rewizyjnej dokonali analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2018 rok (załącznik nr 10), sprawozdania finansowego za 2018 rok (załącznik nr 11), opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej (załącznik nr 12) i nie wnieśli żadnych zastrzeżeń. Opinia Komisji Rewizyjnej  

w załączeniu (załącznik nr 13). 

 

Do p-ktu 11 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sporządzenie wniosku 

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że po przeanalizowaniu dokumentów występuje 

o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2018 r. Następnie zapytał członków Komisji Rewizyjnej  

o to, kto jest za tą propozycją. Za oddano 4 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium w załączeniu (załącznik nr 14). 

 

Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 15). 
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Do p-ktu 13 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, czy są jakieś uwagi. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 15 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 16). 

 

Do p-ktu 14 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poprosił Zastępcę Wójta Pana Jerzego 

Buczyńskiego oraz konserwatora wodociągu Pana Józefa Klejmonta o wyjaśnienia na temat brudnej 

wody w kranach. 

 Zastępca Wójta Pan Jerzy Buczyński poinformował, że woda z wodociągu jest badana przez 

Sanepid i spełnia wszelkie normy. Wypełniamy wszystkie obowiązki żeby dostarczać wodę właściwej 

jakości zgodnie z wymogami określonymi w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia w sprawie jakości wody 

przeznaczonej do spożycia przez ludzi.. Parametry jakościowe wody są w porządku. Jednym  

z wskaźników oceny wody do spożycia jest mętność w wodzie, która spełnia normy.   

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – gdzie są pobierane próbki? 

 Zastępca Wójta Pan Jerzy Buczyński – w ujęciu wody, w piekarni oraz w wytwórni wody  

w miejscowości Kleszczówek. 

 Radny Gminy Pan Sławomir Przekop – wszystko jest dobrze a woda daje brudna. 

 Konserwator wodociągu Pan Józef Klejmont- dlaczego Ja nic o tym nie wiem. W każdej rurze 

znajdzie się osad i trzeba go wyczyścić. Jak jest zgłoszenie to zawsze jedziemy i sprawdzamy problem. 

Możemy częściej płukać filtr, ale mogę dać tylko 20% wyprodukowanej wody na płukanie. Naszym 

problemem jest nieumiejętność korzystania z sanitariów. Pompa została zapchana przez szmaty. Co drugi 

dzień jest zapchana ul. Wierzbołowska, gdzie jest tam 5 domów. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował o następujących sprawach: 

- droga na Ejszeryszki -  uregulowanie pasa drogowego i użyczenia na 5 lat dla gminy Rutka – Tartak, bo 

chcą zrobić tam asfalt. Trzeba podejść do tego mentalnie. Za uregulowanie pasa drogowego na Ługielach, 

gdzie jest 77 działek geodeta chce  19 200,- zł brutto. Regulacja pasa na Ejszeryszki w Maszutkiniach 

będzie kosztowała ok. 8.000 zł -10.000 zł. Dzięki uregulowaniu pasa drogowego na koszt gminy 

będziemy mieli ok. 1km asfaltu na naszej drodze 

- Biblioteka  - zrobię projekt na zapleczu gimnazjum z remontem elewacji hali sportowej. 

-  składamy wniosek na modernizację oczyszczalni i przepompowni ścieków w Wiżajnach – możliwe jest 

dofinansowanie w wysokości 63,63% z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Wymagana 

jest dodatkowa punktacja przy modernizacji stacji uzdatniania wody. Musimy wykonać przy tym 

jakieś dodatkowe prace. Mamy w planach doprojektowanie jednej studni. 

-  droga na Sześciwłóki – rozpoczęliśmy budowę, żeby pozwolenie nie straciło ważności. 

- sprawa sprzedaży budynku po Posterunku Policji i mieszkania na Osiedlu Wistuć – na kupno 

budynku przy ul. Rynek 4 jest chętny Pan Stefan Balcer. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Łanczkowski – po co sprzedawać ten budynek, ile za niego 

weźmiesz.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – mogę sprzedać po obniżonej cenie  

i sprzedam za około 40 000,- zł. Tego budynku nikt inny nie kupi. Jest w bardzo złym stanie, 

dlatego trzeba jego sprzedać. Cenę mieszkania też mogę obniżyć, może macie jakiegoś nabywcę.  
 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – miałbym prośbę, żeby na boisko szkolne dowieść 

ziemi i zasiać nową trawę oraz postawić na plaży pojemniki na śmieci, gdyż do tego dużego kosza nie 

chodzą. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – jest wydzielone na to miejsce, ale jak chcecie 

to postawimy dwa metalowe pojemniki. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski podziękował dla Pana Wójta za pomoc przy sprzątaniu 

wokół jeziora Wiżajny. 
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 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – miałbym propozycję, żeby zamontować monitoring na 

drogach wylotowych, umieścić znak informujący o monitoringu i wtedy to działa trochę inaczej.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – to wszystko kosztuje, a skąd znaleźć pieniądze, 

tak samo na oświetlenie ul. Suwalskiej. Obecnie płacimy za pobyt trzech osób w Domu Pomocy 

Społecznej.  

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – samochody ciężarowe dalej wożą drewno i niszczą 

drogi, a naprawiać mamy my. 

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – w związku z tym, że w tym roku kończy się Gimnazjum 

miałbym propozycję, żeby poczynić starania w kierunku nadania dla Parku Gminnego imienia Korpusu 

Ochrony Pogranicza w Wiżajnach. Musimy również pomyśleć o przekazaniu uchwałą sztandaru 

należącego do Gimnazjum Publicznego dla Urzędu Gminy.  

 Radna Gminy Pani Joanna Staniewicz – mam prośbę, żeby ustawić znak zakaz parkowania na 

drodze gminnej w miejscowości Hańcza. W sezonie letnim jest tam postawionych tyle samochodów, że 

nawet nie ma jak przejść.  

 Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – można postawić tablicę na parkingu na trójstyku  

w miejscowości Bolcie z zaproszeniem do gminy Wiżajny z informacjami o gminie. Turyści nie muszą 

jechać szlakiem Green Velo, tylko jechać  inną trasą – na Wiżajny, Sudawskie, przez Smolniki. 

 

 Do p-ktu 15 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady 

połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 12
00

. 

 
Protokołowała:                    Przewodniczący Rady Gminy 
E. Buczyńska 

                           /-/  Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

        /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                        /-/ Bogdan Duś 

3. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

                           /-/  Sławomir Przekop 

 


